

# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID SNF-MÖTE  
2025-02-04

**Tid: 12:01**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	NILS GRIMBECK
VICE ORDFÖRANDE	PONTUS LINDGREN
KASSÖR	LUDWIG LEWIS
SEKRETERARE	EMIL DAHLBERG
VECKOBLADERIST	MARCELLA TOFT
KANDIDATANSVARIG	VIKTOR CARLSSON
ÅRSKURSREPRESENTANT ÅK1	SIMON BYSTRÖM
MATANSVARIG	ALGOT LINDBLOM
MASTERANSVARIG	ELLEN CARLSSON
SAMO	ELIN EKSTEDT
SEKTIONSORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM [12:32-12:55]

### §1 Mötets öppnande

Nils Grimbeck öppnar mötet kl. 12:03.

### §2 Val av justerare

Pontus Lindgren väljs till justerare.

### §3 Adjungeringar

Att adjungera in Elin Ekstedt och Alexander Ternström närvaro, yttrande och förslagsrätt.

### §4 SAMO

Ska snart ha OSA ronder och tar med några från högskolan och två från SNF. Gå igenom studentbarometern och se vad som kan förbättras. Dessa OSA ronder kommer handla om arbetsbelastning, stress, examination och hur detta kan utvecklas och förbättras.

Elin funderar på att få ihop något sätt för studenter att få ihop studiegrupper lättare. Hade tidigare någon form av speed dating under pandemin, var helt okej lyckat. Hade tidigare en Facebook grupp för att hitta studiekamrater som inte användas mycket.

Bättre kvalitet på de mjuka inslagen i kurserna, till exempel jämlikhetsmoment, för att dessa moment ska vara mer givande i ingenjörsutbildningen. Sämre på masternivå än kandidatnivå med detta och hur det följs.

Vad ska vi satsa på under våren?

Diskuteras om att vi bör ha bättre kontakt med studenter på masternivån. Ellen har diskuterat med studenter från masterprogram som frågar vad det finns för alternativ till Facebook och detta är ftek. Bör ha information på både svenska och engelska på ftek och i Facebook gruppen. Ha bättre kontakt med övriga masteransvariga på Chalmers. Även ha kontakt med PA för masterprogrammen. Sätta upp rutiner nu för att kunna nå ut till studenter på ett bättre sätt till hösten. Bättre stöd för att kunna klara omtentor anser vi skulle behövas. Examinatorer ska ge möjlighet för studenter att ställa frågor inför kommande omtenta. Detta ska lyftas med PA och inget vi i SNF ska driva själva.

### §5 Åsiktsprogrammet

Alexander säger att det gick ganska bra med workshopen för studieaktiva. Denna workshop handlade om psykosocial arbetsmiljö, likabehandling, med mera där utbildningsfrågorna var av särskilt intresse för oss i SNF. Alexander skic-

kade sedan anmälan för workshop till styret och SNF pateter och även en för alla studenter på sektionen där intresset var så lågt att de blev inställda. Är väldigt synd att vi inte får åsikter från andra än från sektionsaktiva.

Vi har även samlat in lite åsikter från SNFika och från andra arrangemang under året gällande vad som kan förbättras med utbildningen och liknande.

Pontus ställer frågan om det är så stor skillnad mellan åsikter från vanliga studenter och sektionsaktiva. Nils tycker att det inte är tillräckligt med underlag för att införa ett åsiktsprogram som ska representera alla studenter på sektionen då vi bara fått åsikter från sektionsaktiva. Ger förslag om att kolla på kursnämndsprotokoll och där mister vi dock ofta helheten enligt Elin. Nils tycker vi har tillräckligt för att säga vad som är en bra studieplats. Vi skulle kunna försöka få fram mer information för att formulera ett åsiktsprogram genom att skapa enkäter. Vi får mer info från studentbarometern och i större skala men där svaren är ganska korta och inte så omfattande. Dessutom lyfts det upp att problemet med andra enkäter är att de är få som svarar på dem. Vi kan behöva lägga ner tanken med att skapa ett åsiktsprogram och använda den information vi fått för att göra saker i mindre skala.

#### **§6 Studiegrupper**

Studiegrupperna är igång nu. Lite få ledare som var intresserade att leda dessa grupper. Dessa grupper ska i första hand ge en chans till de studenter i FM1 och TM1 som inte klarat någon tentamen. Lyfts upp att vi kan behöva driva genom mer stöd för ledarna.

#### **§7 Övrigt**

Inget.

#### **§8 Nästa möte**

Tisdag 11/2, kl 12:01 i Styretrummet.

#### **§9 Mötets avslutande**

Nils Grimbeck avslutar mötet kl. 12:55!



OKAY, SO I'M HALF A CENTURY LATE  
ON THIS, BUT IT'S BEEN BUGGING ME:  
DID JFK OWN A GLOBE?

Figur 1: <https://xkcd.com/753>

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign